

StiforP peluang menjana pendapatan sampingan menggunakan internet

StiforP adalah salah satu peluang yang sedang hangat di perkatakan di arena internet masakini. Rata-rata Leaderboard di dalam member area **StiforP** di kuasai oleh usahawan-usahawan internet dari Malaysia ! Syabas ...

Apa itu **StiforP**?

StiforP menyediakan pelbagai tools yang di gunapakai oleh setiap orang yang mahu menjalankan perniagaan dengan menggunakan internet. Anda memperolehi pelbagai produk dan tools seperti lead capture page, contact manager, video capture page, flash video, autoresponder dan lain-lain lagi yang boleh anda gunakan di dalam menjalankan perniagaan anda di internet.

Selain itu apa yang lebih menarik mengenai **StiforP** ialah program Affiliate nya yang memberikan pulangan lumayan melalui pay plan yang unik dan mudah di capai.

StiforP adalah satu-satunya program yang mempunyai pembayaran bulanan yang amat rendah. Kenapa **StiforP** begitu popular sekarang ini?

Ada beberapa sebab kenapa **StiforP** begitu popular terutama sekali **StiforP Malaysia** ...

1. *Harga bulanan yang berpatutan di bawah USD10 setiap bulan*
2. *Pay Plan yang menarik. Fast Start Bonus yang hebat USD25 dengan setiap personally enrollment yang upgrade sebagai member*
3. *Anda juga boleh menjana pendapatan walaupun tanpa menaja*

atau memperkenalkan orang lain

4. *Produk atau tool yang di perlukan setiap orang. Tidak kira apa bisnes mereka sekalipun, mereka tetap memerlukan tools dan produk yang di tawarkan oleh Stiforp.*
5. *Pembayaran yang mudah. Anda akan menerima debit kad Payonner untuk tujuan pembayaran komisen anda. Komisen di bayar setiap minggu dan akan terus masuk ke dalam debit kad Payonner anda. Pergi saja ke ATM untuk mengeluarkan duit komisen anda !*

Saya telah menyiapkan beberapa lead capture page dengan menggunakan tools yang di sediakan oleh Stiforp dengan begitu mudah sekali. Tak sampai 5 minit, lead capture page dan video capture page tersebut siap dan boleh di gunakan untuk mendapatkan prospek ! Hebat tool yang di sediakan oleh **Stiforp**.

Berminat untuk mendapatkan info lanjut mengenai **Stiforp** , **silaklik di sini untuk melayari web Stiforp Malaysia** .

In fact, you can earn up to USD2,047.50 per MONTH without ever enrolling a single person!

